
1 

Z A P I S N I K 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

12. maja 2022, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodil Stanislav ROJKO, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne.  

Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 16 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta je svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičil Maksimiljan VAJS. Za zamudo sta se predhodno opravičila 

David ROŠKAR in Konrad NIDERL, odsotna pa sta bila še Nina KOROŠAK in Valentin 

KOVIČ.  

V nadaljevanju so se seji z zamudo pridružili: David ROŠKAR, Konrad NIDERL in Valentin 

KOVIČ.  

V nadaljevanju seje je tako bilo navzočih 19 članic in članov občinskega sveta, in sicer: 

dr. Suzana BRAČIČ ARCET, Miran DOKL, Irena DRESLER, Mitja FICKO, Vincenc FRAS, 

Ingeborg IVANEK, Stanislav KLUBAN, Branko KLUN, Branko KOCBEK, Valentin KOVIČ, 

Urška MAUKO TUŠ, Konrad NIDERL, Miroslav NJIVAR, Štefan PUCKO, David ROŠKAR, 

Anton ROŽMAN,  Dušan ZAGORC, Darja ZLATNIK in Srečko ŽIŽEK.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Dominika FRAS, Nuša HOZJAN, Andrej 

SUBAŠIČ, Suzana RAKUŠA, Daniel VEBERIČ, Simona PELCL; 

− Melita VULC, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona;  

− Karmen ZORKO VUKAN, podpredsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona;  

− Leon CIGÜT, predstavnik ZEU, družba za načrtovanje in inženiring d.o.o. Murska Sobota;  

− Tadeja ZUPANČIČ, predstavnica strokovne službe Komunala Radgona d.o.o.; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje.  

Javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred 

sejo na mize razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 11: Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona (popravljen naziv točke 

dnevnega reda, nov predlog sklepa z obrazložitvijo) 

− k tč. 12: Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode v 

Občini Gornja Radgona (popravljen naziv točke dnevnega reda, nov predlog sklepa z 

obrazložitvijo) 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 
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K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej  

 

2.a) Obravnava in sprejem zapisnika 11. redne seje občinskega sveta z dne 28. 12. 2021  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Župan je dal v obravnavo zapisnik 11. redne seje občinskega sveta z dne 28. 12. 2021 ter povabil 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 151 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona, z dne 28. 12. 2021 v predloženi vsebini. 
 

 

2.b) Obravnava in sprejem zapisnika 4. izredne seje občinskega sveta z dne 16. 2. 2022  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Župan je dal v obravnavo zapisnik 4. izredne seje občinskega sveta z dne 16. 2. 2022 ter povabil 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 152 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona, z dne 16. 2. 2022 v predloženi vsebini. 

 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan je predstavil predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 11. redne seje. Povedal 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 

objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Na dan seje, 12. 5. 

2022, je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštel.  

Župan je nato je prebral predlog dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Razpravljala sta: Urška MAUKO TUŠ (predlagala je umik točk 11. in 12. iz predloga dnevnega 

reda in navedla razlog), Mitja FICKO (podprl predlog Urške Mauko Tuš in tudi sam predlagal 

umik točk 11. in 12. iz predloga dnevnega reda in navedel razlog).  

Župan je zaključil razpravo o predlogu dnevnega reda in v nadaljevanju pojasnil razloge 

predlagatelja za uvrstitev točke 11. in 12. v predlog dnevnega reda. Nato je dal na glasovanje 

predlog, da 11. in 12. točka ostaneta v predlogu dnevnega reda.  

Članice in člani občinskega sveta so z večino glasov (16 navzočih, od tega 9 ZA – 0 PROTI) 

sprejeli predlog, da točki 11. in 12. predloga dnevnega reda ostaneta v predlogu dnevnega reda.  

Nato je župan dal na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta 

so z večino glasov (16 navzočih, od tega 12 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 26. 11. 2021  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
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4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Končno poročilo o izvedbi nadzora porabe proračunskih sredstev v Osnovni šoli dr. Antona 

Trstenjaka in Vrtca pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2020  

6. Končno poročilo o izvedbi nadzora poslovanja v Rdečem križu Slovenije – Območno 

združenje (RKS-OZ) Gornja Radgona za leto 2020  

7. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora GR 27 

(stanovanjska soseska) (druga obravnava)  

8. Pravilnik o tehnični izvedbi in uporabi objektov javne kanalizacije v občini Gornja Radgona 

(predlog)  

9. Odlok o Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 (skrajšani 

postopek)  

10. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. (prva 

obravnava)  

11. Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske 

javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona   

12. Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode v 

Občini Gornja Radgona 

13. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 7 navedenih 

nepremičnin v lasti občine)  

14. Sklep o podaji soglasja k podpisu Sporazuma o čezmejnem ukrepanju v primerih nesreč in 

drugih tveganj  

15. Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2022  

16. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

 

 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja 

in pobude članic in članov občinskega sveta 
 

Župan je seznanil, da so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana na 11. 

redni seji občinskega sveta, bili pripravljeni odgovori in so bili v pisni obliki objavljeni v dveh 

delih na spletni strani občine 8. in 15. 4. 2022, dne 29. 4. 2022 pa še tretji del z dopolnilnim 

odgovorom na eno vprašanje, in sicer skupno: 

➢ odgovori na dve pobudi člana občinskega sveta Valentina KOVIČA; 

➢ odgovori na dve vprašanji članice občinskega sveta Darje ZLATNIK; 

➢ odgovor na pobudo člana občinskega sveta Mitje FICKA; 

➢ odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Srečka ŽIŽEKA; 

➢ odgovori na dve pobudi in eno vprašanje člana občinskega sveta Dušana ZAGORCA. 

 

Podani so bili čisto vsi odgovori na postavljena vprašanja in podane pobude članic in članov 

občinskega sveta na preteklih rednih sejah občinskega sveta, v pripravi pa sta še dva odgovora, in 

sicer na eno pobudo in eno vprašanje s pobudo članic in članov občinskega sveta, prejeta v času 

med dvema rednima sejama občinskega sveta (torej med 11. in 12. redno sejo).  

 

Nato je župan pozval članice in člane občinskega sveta k besedi.  

 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta je podal naslednjo POBUDO:  

»Predlagam, da upravljalec gozdnih cest v občini Gornja Radgona predvidi v svojem programu 

dela za leto 2022 tudi sanacijo gozdne poti, katera povezuje JP 606502 in JP 605161 v 

Lomanošah. Cesta je v dokaj slabem in skoraj v neprevoznem stanju. Dolžina te gozdne poti je 

cca. 400 m.  
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Prosim, da se upravljalec posveti tej cesti, da se izboljšajo gozdne razmere ne samo za odvoz 

gozdne hlodovine iz lesa, ampak tudi za druge, ker je pomembna povezovalna cesta.«  
 

Pobudo je g. Kocbek podal tudi pisno.   

 

Urška MAUKO TUŠ, članica občinskega sveta, je v imenu Liste Skupaj, ki jo zastopata Urška 

Mauko Tuš in Maksimiljan Vajs, podala dve novi POBUDI in postavila eno novo VPRAŠANJE, 

prebrala pa je tudi vprašanje, ki ga je v imenu Liste Skupaj že postavila (pisno) županu med 

dvema sejama.    
 

Pobuda:  

»Z novo prometno ureditvijo v centru mesta Gornja Radgona in dokončno selitvijo avtobusne 

postaje na novo lokacijo ob železniški postaji je nastala potreba po ureditvi in označitvi nove 

uradne varne šolske poti. Šolska pot se bo podaljšala in bo po novem prečkala državno cesto. 

Predlagava pristojnim na občini, da se načrt uradne šolske poti od avtobusne postaje do šole 

prestavi javnosti, predvsem staršem učencev vozačev, še pred zaključkom pouka v mesecu juniju 

2022. Prednostno naj se posredujejo informacije o trasi šolske poti naši osnovni šoli, saj imamo 

okoli 200 otrok, ki se vsak dan pripeljejo v šolo s šolskim avtobusom. Razumeti moramo skrbi 

staršev glede varnosti njihovih otrok na poti v šolo, ki se že pojavljajo ob novici, da se avtobusna 

postaja dokončno seli na novo lokacijo. Upoštevati moramo tudi to, da bo potrebno naše 

najmlajše učence še posebej poučiti o tem, da se šolska pot spreminja, da se bodo učenci morali 

navaditi na krožišče. Ponovno predlagava odločevalcem (kot sva že februarja 2022), da se šolska 

pot kolikor se le da, izogne prečkanju državne ceste oz. da je prečkanja cestišča čim manj krat. 

Varnost vseh udeležencev v prometu se lahko zagotovi z dodatnimi manjšimi krožišči, ki 

poskrbijo za upočasnitev prometa in nudijo pretočnost vsem vozilom. Ne smemo pozabiti na 

izjemno nevaren prehod za pešce pri glasbeni šoli v Gornji Radgoni, kjer predlagava semafor, ki 

omogoča pešcem prečkanje s pritiskom na gumb, tako kot v občini Radenci in tudi v Murski 

Soboti imamo tak primer.«  
 

Vprašanje: 

»Mladinska ulica in Cesta na stadion sta dve ulici v mestu Gornja Radgona, ki sta po dolgih letih 

čakanja dočakali svojo sanacijo. V mesecu aprilu je bila izvedena fina asfaltna prevleka na teh 

cesta in s tem se je uspešno zaključil projekt Kolesarske poti na Mladinski ulici in Cesti na 

stadion. Zelo žalostno pa je v tem trenutku opazovati preštevilne, več ton težke tovornjake 

najverjetneje nimajo nikjer na vidnem polju ob cestišču pred vstopom v naše mesto opozorilnih 

tabel, ki bi jim pomagale in usmerjale vožnjo po Partizanski cesti in ne, da se vozijo po novih 

ozkih mestnih ulicah, dogaja se tudi, da se zavozijo proti vrtcu in med bloke … Sprašujeva ali 

lahko občinski inšpektorat ukrepa in tako preprečimo nastajanje škode na novi ulicah, ki nastaja 

pod težo težkega tovornega prometa?« 
 

Pobuda: 

»Ponovno dajem predlog, da se pripravi načrt za ureditev pločnika na Grajsko ulico v Gornji 

Radgoni, torej pločnik od vznožja grajskega hriba (začetek ob državni cesti proti Mariboru) proti 

radgonskemu gradu? Omenjeni odsek ceste nima pločnika, bankine so neurejene, cestišče je 

poškodovano in zdaj, ko smo v fazi nadgradnje vodovoda sistema C 2. faza bi bilo smotrno imeti 

že pripravljeno dokumentacijo tudi za ta pločnik, ki bo občanom in turistom omogočil varen 

sprehod do našega radgonskega gradu. Ker na omenjenem odseku redno tečem, srečujem ljudi, 

starše z vozički in majhnimi otroki, kolesarje, tekače, starejše prebivalce, ki se nimamo možnosti 

varno umakniti s cestišča ko pripelje avto.«  
 

Pobudi in vprašanje je ga. Mauko Tuš podala tudi pisno.  
 

V nadaljevanju je prebrala še vprašanje, ki ga je v imenu Liste Skupaj že podala (pisno) županu 

med dvema sejama.  
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Vprašanje:  

»Ali je župan naše občine seznanjen s katastrofalnim stanjem asfaltne prevleke Panonske ulice v 

Gornji Radgoni, te ulice katero smo v letu 2016 celotno obnovili? Ali župan občuti manjše in 

večje udarne jame, nastale kolesnice na tej Panonski ulici, po kateri se najverjetneje dnevno 

prevaža? Občani zgroženo opazujemo katastrofalno stanje asfaltne prevleke Panonske ulice, 

nastajajoče razpoke, kolesnice in udarne jame na tej cesti, za katero smo desetletja čakali in 

končno v letu 2016 s strani države dočakali njeno celovito obnovo! In danes, niti sedem let stara 

cesta razpada in kaže žalostno podobo, povzroča jezo in vsakodnevna vprašanja občanov, kako 

lahko do tega sploh pride?  

Sprašujeva kako je s samo garancijo s strani izvajalca za omenjeni odsek ceste?  

Dajeva pobudo županu da ukrepa v skladu s svojimi pristojnostmi ter obvesti javnost, zakaj je 

Panonska ulica v takšnem stanju kot je, kje so vzroki za takšno stanje in kdo je in bo prevzel 

kakšno odgovornost v tem primeru?«  

 

Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, je (ponovno) postavil eno VPRAŠANJE in podal eno 

POBUDO: 
 

Vprašanje: 

»Na 11. redni seji občinskega sveta, ki je bila 28.12.2021 sem postavil vprašanje, ker se je na FB 

pojavil podatek, da je Zveza prijateljev mladine Gornja Radgona podarila toliko in toliko knjig. 

Dobil sem odgovor, tudi na FB je pisalo, da so podarili 500 slikanic vsem otrokom od prvega do 

petega razreda v Občini Gornja Radgona. Pika. Zdaj, ko je prišel odgovor – da je ta oseba 

napisala, da so vsem učencem od prvega do petega razreda, ki obiskujejo Gornja Radgona in OŠ 

dr. Antona Trstenjaka Negova ter podružnično šolo. Tega takrat ni pisalo. Zato je to lažen 

odgovor, kar ste napisali. Nadalje pa ste še dali pojasnila, za kar sploh nisem postavil vprašanja, 

in sicer: V decembru 2022 sem osebno razdelil in obdaril otroke iz krajevnih skupnosti Gornja 

Radgona, Črešnjevci – Zbigovci, Spodnja Ščavnica, ki ne obiskujejo Vrtca Manka Golarja in 

takih otrok je bilo 28 oz. 32. Nikjer ni bilo omenjenih krajevnih skupnostih Spodnji Ivanjci in 

Negova. V zadnjem odstavku odgovora je zapisano, da za darila otrok iz naše občine, ki 

obiskujejo osnovne šole v drugih občinah, poskrbijo občine same na različne načine. Katere 

občine in na kakšne načine?« 
 

Župan je prekinil izvajanje g. Žižeka in ga opozoril, da pri tej točki ni razprave ter prosil, da 

oblikuje vprašanje ali pobudo v skladu s poslovniškimi določili.  
 

Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta je odgovoril, da ni zadovoljen z odgovorom in da ponovno 

postavlja vprašanje glede podaritve knjig. Nato je podal še eno pobudo.  
 

Pobuda: 

»V občinskem glasilu je tudi napisano, da se je končal projekt Slatinski vrelci v občini Gornja 

Radgona. V tem glasilu se nikjer ne omenja vrelec v Očeslavcih, ki je ostal takšen kot je in ga 

nikoli in nikjer nihče več ne omenja.«  

 

V tem času (ob 14.35) sta se seji pridružila Konrad NIDERL in Valentin KOVIČ, člana 

občinskega sveta. Prisotnost se je povečala na 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

 

Branko KLUN, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO:  

»V okviru izgradnje novega vodovodnega omrežja v sklopu projekta Nadgradnja vodovodnega 

sistema C – 2. faza« se pričnejo dela na grajskem hribu kjer bo izvedena delna in popolna zapora 

na cestah od 11. 5. do 1. 8. 2022 med 7. in 17. uro na naslednjih ulicah: Grajska cesta, 

Čremošnikova ulica, Ilirska ulica in Vaupotičeva ulica. Stanovalci na grajskem hribu se 

strinjamo, da se ta dela pričnejo in tudi zaključijo. S tem bomo pridobili nov vodovodni sistem in 

tudi novo asfaltno prevleko, ki je na tem področju nujno potrebna. Čudi pa nas, da do danes 

stanovalci na grajskem hribu še nismo prejeli v naše poštne nabiralnike obvestila izvajalca, kdaj 

bo pričetek del in katero ulico bodo najprej obnovili. Smatramo, da je izvajalec dolžan občane, ki 

živijo na tej lokaciji obvestiti o urniku del. V torek, 10. 5. 2022 zvečer sem izvedel, da se dela 
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pričnejo v sredo, 11. 5. in bodo trajala predvidoma do 1. 8. 2022. Ta podatek so nekateri zasledili 

na Facebooku in na spletni strani občine. To ni pravilno obveščanje občanov. Vsi tega ne gledajo 

(vidijo). Izvajalec mora obvestiti prizadete občane s pisnim obvestilom, ki ga mora prejeti vsako 

gospodinjstvo na tej lokaciji. Posredovati nam morajo termine posameznih del na dotičnih ulicah. 

Z ustrezno organizacijo del lahko omogočijo stanovalcem na grajskem hribu čim manj 

nevšečnosti s prevozom po gradbišču. V obvestilu na občinski strani pa je tudi zapisano: »V času 

izvajanja del bo dostop do stanovanjskih hiš moten, zato naprošamo vse uporabnike, da v času 

zapore poskušajo parkirati svoja vozila izven območja zapore.«  

Zanima me, kam naj parkiramo avtomobile v času zapore in kako lahko starejši človek ali invalid 

to stori?  

Problem pa bo nastal tudi za stranke, ki obiskujejo Naravno zdravljenje Vito na Grajski cesti.  

Pričakujemo od izvajalca del, da nam posreduje čim prej vse te podatke.« 

 

Mitja FICKO, član občinskega sveta, je podal dve POBUDI in postavil eno VPRAŠANJE:  
 

Pobudi: 

1. »Verjetno smo se ob prihodu na sejo vsi peljali skozi radgonsko glavno križišče oz. gradbišče. 

Vsak dan se nekajkrat peljem skozi, gradbišče je prazno ali pa so nada so na gradbišču trije 

delavci. Naj se ne razume, da kritiziram izvajalca, ki dela po nekem terminskem planu. 

Kritiziram pa vse nas tu prisotne, še posebej občinsko upravo, ki to zraven gleda. Že dva 

meseca smo radgončani omejeni in še naslednja dva meseca bomo, zaradi tega ker nekdo ne 

ve izvajalcu povedat, da bi bilo dobro, če malo stisne in malo prej zaključi. Ta rondo je lahko 

končan v roku meseca dni ali pa v roku treh tednov. Samo nekdo se mora z izvajalcem 

pogovarjat. Jaz verjamem, da izvajalec nima interesa ker ima tudi druga gradbišča odprta, 

ampak mi tu živimo in mi moramo imeti interes, da se ta rondo spravi čimprej v promet. Ne pa 

da stojimo v semaforu, se na pol po prepadu vozimo, na slabo zavarovanem gradbišču. 

Nedopustno, nesprejemljivo za vse nas, kateri tu živimo, kateri tu sedimo in to občino 

upravljajo. Dajem pobudo, da se nemudoma pristopi, k razgovoru z izvajalcem, nadzornim 

inženirjem, investitorji, da se zadeve premaknejo, da se postavijo neki realni gradbeni roki za 

dokončanje projekta. To pa ni, da bo do sejma konec, to bo do konca tega meseca. Ker je to 

realno zmožno.«  

2. »Velikokrat se sprehajam na Kerenčičevi in Jurkovičevi ulici. Imamo dvojno stopnišče, katero 

vodi gor s Kerenčičeve na Jurkovičevo ulico. Stopnice so katastrofa. Radi bi se šli turizem v 

mestu Sejma in penine. Poti vodijo do Radgonskih goric. Navsezadnje župan tudi do tvojega 

podjetja. Te stopnice so okrušene, nikakve. Sramota. Potegnili ste trak, ki je utrgan in 

nezavarovan. Ob obisku sošolk, ki so pred petdesetimi leti zaključile šolo je padla po 

stopnicah in se spotika v luknje. Na vsaki drugi  stopnici trava raste. Sramota. Dajem pobudo, 

da se nemudoma pristopi k sanaciji stopnic – ne da se potegne trak, ampak, da se zadeva 

sanira. Na koncu koncev te poti vodijo tudi na grad, do mejnega prehoda, vodijo do 

Radgonskih goric, do cerkve in vodijo do poti na grad po drugi strani mimo Šlebingerjeve 

hiše.«  
 

Vprašanje:  

»Stopnice mimo obeležja Svet je lep a dom je svet. Sprašujem se ali tu gojimo grmovje ali tu 

gojimo različno travo. Kar pa še je najbolj zanimivo, drevesa gojimo na strehi. Prosim, da se 

nemudoma te stvari sanirajo, sakralnemu objektu in spominu na ljudi, ki so padli v borbi za 

Slovenijo, primerno.«  

 

Drugih vprašanj, pobud ni bilo, zato je župan zaključil to točko in v nadaljevanju podal le en 

ustni ODGOVOR – g. Klunu na njegovo pobudo glede načina obveščanja o delni in popolni 

zapori zaradi izvedbe vodovoda v mestnih ulicah, in sicer, da je bil izvajalec že opozorjen in če še 

ni, bo obvestila o načinu dela oz. zaporah na delovišču, čimprej dostavil stanovalcem mestnih 

ulic. 

Na vsa ostala postavljena vprašanja in podane pobude bodo podani pisni odgovori.  
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K tč. 5: Končno poročilo o izvedbi nadzora porabe proračunskih sredstev v Osnovni šoli 

dr. Antona Trstenjaka in Vrtca pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka Negova za 

leto 2020  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Melita VULC, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja 

Radgona. 
 

V tem času (ob 14.54) se je seji pridružil David ROŠKAR, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 19 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Urška MAUKO TUŠ je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti 

službe, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s strani nadzornega odbora 

posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora porabe proračunskih sredstev v Osnovni 

šoli dr. Antona Trstenjaka in Vrtca pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2020 in  

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani 

nadzornega odbora posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora porabe proračunskih 

sredstev v Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka in Vrtca pri Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka 

Negova za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je župan prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan 

dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so soglasno  (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 153 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 

odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 

porabe proračunskih sredstev v Osnovni šoli dr. Antona Trstenjaka in Vrtca pri Osnovni 

šoli dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2020. 

 

 

K tč. 6: Končno poročilo o izvedbi nadzora poslovanja v Rdečem križu Slovenije – 

Območno združenje (RKS-OZ) Gornja Radgona za leto 2020 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Karmen ZORKO VUKAN, podpredsednica Nadzornega odbora 

Občine Gornja Radgona. 

Urška MAUKO TUŠ je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s strani nadzornega odbora posredovanim 

Končnim poročilom o izvedbi nadzora poslovanja v Rdečem križu Slovenije – Območno 

združenje (RKS-OZ) Gornja Radgona za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani 

nadzornega odbora posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora poslovanja v Rdečem 

križu Slovenije – Območno združenje (RKS-OZ) Gornja Radgona za leto 2020 in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljala je dr. Suzana BRAČIČ ARCET. 
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Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 154 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 

odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 

poslovanja v Rdečem križu Slovenije – Območno združenje (RKS-OZ) Gornja Radgona za 

leto 2020. 

 

 

K tč. 7: Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora 

GR 27 (stanovanjska soseska) – druga obravnava 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala  Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 

Dodatno obrazložitev k tej točki je podal Leon CIGÜT, predstavnik ZEU, družba za načrtovanje 

in inženiring d.o.o. Murska Sobota.  

Župan je k tej točki podal dodatna pojasnila in prebral pismo ge. Katarine Robar, lastnice in 

solastnice zemljišč na območju obravnavanega podrobnega prostorskega načrta za enoto urejanja 

prostora GR27. 

Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in 

gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je 

obravnaval predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja 

prostora GR 27 (stanovanjska soseska) – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini vključno s sledečimi dopolnitvami: 

– v 12. členu predloga odloka se v prvem (1) odstavku v predzadnji alineji »streha:« za besedo 

»enokapna« doda beseda »štirikapna«; 

– v 18. členu predloga odloka se v prvem (1) odstavku besedilo »javno vodovodno omrežje s 

priključki« nadomesti z besedilom »javno vodovodno omrežje s prečrpališčem in s 

priključki«. 

Župan je kot predlagatelj predloga odloka obvestil navzoče glede podanih predlogov Odbora za 

okolje, prostor in gospodarske javne službe s stališčem predlagatelja, ki je naslednje: 

− predlog odbora za dopolnitev v 12. členu predloga odloka ni sprejemljiv, saj bi v primeru  

sprejema pomenil neusklajenost tega OPPN s 126. členom veljavnega Odloka o prostorskem 

načrtu občine Gornja Radgona (OPN); 

− predlog odbora za dopolnitev v 18. členu predloga odloka je sprejemljiv in ga kot predlagatelj 

sprejema in postane sestavni del predloga odloka, torej: v 18. členu predloga odloka se v 

prvem (1) odstavku besedilo »javno vodovodno omrežje s priključki« nadomesti z besedilom 

»javno vodovodno omrežje s prečrpališčem in s priključki«. 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Miran DOKL, Ingeborg IVANEK, Urška MAUKO TUŠ, Mitja FICKO. 

Odgovor na postavljena vprašanja v razpravi je podal Leon Cigut in dodatna pojasnila še župan. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 155 
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Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora GR 27 (stanovanjska soseska) – druga  

obravnava. 

 
 

ODMOR 

Ob 16.00 uri je župan odredil 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.15 uri. Župan je 

ugotovil, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 

seji navzočih 19 članic in članov občinskega sveta. 

 

 

K tč. 8: Pravilnik o tehnični izvedbi in uporabi objektov javne kanalizacije v občini 

Gornja Radgona (predlog) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Tadeja ZUPANČIČ, predstavnica strokovne službe Komunala 

Radgona d.o.o.. 

Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za za okolje, prostor in 

gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je 

obravnaval predlog Pravilnika o tehnični izvedbi in uporabi objektov javne kanalizacije v občini 

Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini 

vključno s sledečo dopolnitvijo, da se v 42. členu predloga pravilnika v prvem (1) odstavku na 

koncu tretje alineje za besedo »ocene«, doda besedilo »v roku 6 mesecev«.  

Župan je kot predlagatelj predloga pravilnika obvestil navzoče o stališču predlagatelja glede 

podanega predloga Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, in sicer, da je predlog 

odbora za dopolnitev v 42. členu predloga pravilnika sprejemljiv in ga kot predlagatelj sprejema 

in postane sestavni del predloga pravilnika, torej: v 42. členu predloga pravilnika se v prvem (1) 

odstavku na koncu tretje alineje za besedo »ocene«, doda besedilo »v roku 6 mesecev«. 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljal je Mitja FICKO. Župan in Tadeja Zupančič sta podala odgovor in dodatna pojasnila 

na razpravo Mitje Ficka.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 156 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o tehnični izvedbi in 

uporabi objektov javne kanalizacije v občini  Gornja Radgona. 

 

 

K tč. 9: Odlok o Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 

(skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi.  
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Urška MAUKO TUŠ je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o Zaključnem računu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 – skrajšani postopek in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in prilogami.« 

Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in 

gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je 

obravnaval predlog Odloka o Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 

– skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini, z vsemi bilancami in prilogami.«  

Konrad NIDERL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 - skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami 

in prilogami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 – skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami 

in prilogami.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljala sta Anton ROŽMAN in Urška MAUKO TUŠ. Odgovore na postavljena vprašanja v 

razpravi sta podala župan in Dominika Fras.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 157 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o zaključnem računu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2021 (skrajšani postopek), z vsemi bilancami. 

 

 

K tč. 10: Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 

– prva obravnava  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal župan.  

Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in 

gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je 

obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci 

d.o.o. – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini s predlagano dopolnitvijo, da naj javna obravnava predloga odloka traja 30 dni.«  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 

predlog sklepa na glasovanje, kjer je predlagal dopolnitev predloga sklepa, da javna obravnava 

predloga odloka traja 15 dni. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št.: 158 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 

podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. – prva obravnava. Javna obravnava 

predloga odloka traja 15 dni. 

 

 

K tč. 11: Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje, pred pričetkom 

seje pa je bilo k točki predloženo dodatno gradivo, in sicer nov predlog sklepa z obrazložitvijo in 

popravljen naziv točke dnevnega reda.  

Obrazložitev k tej točki sta podala župan in Daniel VEBERIČ, višji svetovalec v občinski upravi.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

prenehanju veljavnosti Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske 

javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da se 

ta predlog nadomesti z novim sklepom, s katerim se veljavna subvencija ne ukine ampak se 

spremeni na sledeč način, da se subvencija dodeli v delu, ki se nanaša na ceno omrežnine, in sicer 

na mesečnem nivoju: 

– za uporabnike z mesečno porabo do vključno 3 m3 vode subvencija v višini 30 %, 

– za uporabnike z mesečno porabo nad 3 m3 do vključno 6 m3 subvencija v višini 15 %, 

– za uporabnike z mesečno porabo nad 6 m3 se subvencija ukine.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Dušan ZAGORC, Srečko ŽIŽEK, Mitja FICKO, Anton ROŽMAN, Urška 

MAUKO TUŠ, Mitja FICKO (replika), župan, Miran DOKL, Urška MAUKO TUŠ (replika). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo.  

Župan je podal še nekaj pojasnil in svoje mnenje na izpostavljeno v razpravi, nato pa je v skladu s 

35. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, prekinil 11. točko dnevnega 

reda.  

 

 

K tč. 12: Sklep o spremembi Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in 

padavinske vode v Občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje, pred pričetkom 

seje pa je bilo k točki predloženo dodatno gradivo, in sicer nov predlog sklepa z obrazložitvijo in 

popravljen naziv točke dnevnega reda. 

Župan je v skladu s 35. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona prekinil 

tudi 12. točko dnevnega reda.  

 

 

K tč. 13: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 7 

navedenih nepremičnin v lasti občine)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi.  
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Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na parc. št. 951/4, k.o. Črešnjevci, parc. št. 733/1 in 733/2, obe 

k.o. Radvenci, parc. št. 490/7 in 548/2, obe k.o. Lastomerci ter parc. št. 1259/19, k.o. Spodnja 

Ščavnica, ki v naravi več ne predstavljajo delov občinskih cest, ter na parc. št. 1259/9, k.o. 

Spodnja Ščavnica, ki v naravi predstavlja del državne ceste in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 159 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena na parc. št. 951/4, k.o. Črešnjevci, parc. št. 733/1 in 733/2, obe k.o. 

Radvenci, parc. št. 490/7 in 548/2, obe k.o. Lastomerci ter parc. št. 1259/19, k.o. Spodnja 

Ščavnica, ki v naravi več ne predstavljajo delov občinskih cest, ter na parc. št. 1259/9, k.o. 

Spodnja Ščavnica, ki v naravi predstavlja del državne ceste. 

 

 

K tč. 14: Sklep o podaji soglasja k podpisu Sporazuma o čezmejnem ukrepanju v primerih 

nesreč in drugih tveganj  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal župan.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 160 

Občinski svet Občine Gornja Radgona daje županu soglasje k podpisu Sporazuma o 

čezmejnem ukrepanju v primerih nesreč in drugih tveganj, ki bo sklenjen med Občino 

Gornja Radgona in Stadtgemeinde Bad Radkersburg. 

 

 

K tč. 15: Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2022  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan FLEGAR, vodja oddelka v občinski upravi.  

Urška MAUKO TUŠ je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave 

vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2022 in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in 

gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe se je 

seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine 

Gornja Radgona v letu 2022 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na 
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znanje. Odbor predlaga, da se v program dela uvrsti tudi nov Pravilnik o računovodstvu Občine 

Gornja Radgona.« 

Konrad NIDERL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2022 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2022 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od 

tega 16 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 161 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 

uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2022. 

 

 

K tč. 16: Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in sicer o: 

− uspešno izvedeni čistilni akciji občine Gornja Radgona »Za čistejšo naravo v naši občini« v 

začetku meseca aprila 2022; 

− izgradnji krožišča v mestu (novosti); 

− vodovodu – sistem C – II. faza; 

− delni in popolni zapori mestnih ulic v Gornji Radgoni zaradi izgradnje novega vodovodnega 

omrežja (Grajska cesta, Čremošnikova ulica, Ilirska ulica, Vaupotičeva ulica) od 11. 5 do 1.8. 

2022; 

− pogojih in čakanju mnenj institucij (ZVNKD, SiDG) glede postopkov menjave zemljišč;  

− Industrijski coni Mele  (dve prijavi za sofinanciranje izgradnje komunalne infrastrukture na 

MGRT, tudi o podpisu pogodbe o prodaji zemljišč v Industrijski coni Mele); 

− slavnostnem podpisu Pogodbe o sofinanciranju investicije izgradnja VŠD ob OŠ Gornja 

Radgona z ministrico za izobraževanje, znanost in šport (Simono Kustec), o prejemu teh 

sredstev za leto 2022, tudi o pozitivni odločitvi za sofinanciranje plezalne steze v višini 

20.000 eur, in da bo dvorana uradno odprta v mesecu septembru 2022;   

− slavnostnem podpisu pogodb za izgradnjo mrliške vežice v Negovi, 16.3.2022 (Renata Kerec 

s.p., Lokavci in nadzor Igor Pivec) 

− dokončanju projekta Kolesarska pot Gornja Radgona (Mladinska ulica, dokončno urejena tudi 

Cesta na stadion); 

− prejemu kvačkanega grba občine v okviru sodelovanja v projektu Slovenija kvačka; 

− prevzemu knjige »Gornja Radgona v sliki« od Tamare Vogrin – Tare; 

− akciji zbiranja humanitarne in materialne pomoči za prebivalce Ukrajine ter begunce iz drugih 

držav, skupaj z Rdečim križem Slovenije, OZ Gornja Radgona; 

− izdaji nove številke Glasila Občine Gornja Radgona;  

− izvedenih dveh sejmih v Gornji Radgoni (12. mednarodni sejem lovstva in ribištva in 6. 

mednarodni sejem aktivnosti in oddiha v naravi NATURO ter  31. sejem MEGRA);  

− obnovi vrelcev in težavnem načinu financiranja obnove le-teh; 

− o uvedbi novega TRR občine; 
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− aktivnem izvajanju dogodkov in prireditev.  

 

S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 

članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 

18.45 uri zaključil 12. redno sejo občinskega sveta. 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODIL:  

Simona PELCL ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 

 Stanislav ROJKO 

 

 


